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ACTA NÚMERO 4/2025

A la vila d’Arenys de Munt, essent les catorze hores del dia vint-i-dos d’abril de dos mil vint-
i-cinc, es reuneixen a la Masia Can Borrell i per tal de celebrar sessió ordinària de 
l’Ajuntament, el senyor alcalde president el Sr. Josep Sànchez i Camps, la i els tinents 
d’alcalde Sra. Montserrat Batista i Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i 
Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i Paituví, i els i les regidores Sra. Maria Àngels Gros i 
Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví, Sr. Josep “Pep” Artigas Alsina, Sra. Victòria Devesa i 
Jorge, Sra. Roser Moré i Collet, Sr. Santiago Morell i Capellera, Sra. Raquel Serrat i Suñé i 
Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, assistits per la secretària de la corporació, Sra. M. Carmen 
Gómez Muñoz-Torrero.

El Sr. Alcalde dona la benvinguda a tothom i dona pas a ordre del dia del Ple.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=6.0

PART DISPOSITIVA

1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 18-03-2025.

El Sr. Alcalde fa la introducció del punt i, tot seguit, es dona per aprovada l’acta per 
unanimitat.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=24.0

2. PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSELL DE GENT GRAN 
D’ARENYS DE MUNT.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=41.0

Intervenció de la regidora delegada de Gent Gran, Sra. Batista, que exposa breument el seu 
contingut; tot seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió 
Informativa:

“Vist que el Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada en data 12/03/2020, va 
acordar la creació del Consell de Gent Gran d’Arenys de Munt, així com l’aprovació dels 
seus estatuts reguladors,

Atès que segons els estatuts, publicats al BOPB de data 9/07/2020, aquest Consell estarà 
format per:



     

_____

“Art. 6. MEMBRES DEL PLENARI

1.- Són membres del Plenari del Consell de la gent gran:

a) L'alcalde/alcaldessa d'Arenys de Munt, que ostentarà la presidència i la podrà delegar en 
el Regidor/a de la Gent Gran.
b) El Regidor d'Acció Social i Gent Gran, o la denominació que tingui en cada mandat.
c) Un Coordinador (escollit en votació entre els membres del Consell).
d) El Secretari/a del Consell.
e) Un representant de cadascuna de les entitats d'Arenys de Munt inscrites en el Registre 
Municipal d’Entitats, que entre els seus objectius estigui donar servei, suport, ajut o 
col·laboració a la Gent Gran, i que expressin lliurement la seva voluntat de formar-ne part.
f) Dos representants de l'Associació de Jubilats local.
g) Un representant de la Sanitat local.
h) Fins a un màxim de 3 persones que, a títol personal, vulguin participar-hi i siguin 
proposats per l'alcaldia.
i) Es respectarà, en la mesura que es pugui, la paritat.
j) Representant designat per cadascun dels grups municipals de la corporació (poden no ser
electes).
k)Tècnic/a municipal de serveis socials”

Atès que per Decret 452/2020, de data 4/12/2020, es nomenaven els membres d’aquest 
Consell (Exp. 1284/2020) i se’n modificava la composició per Decret 147/2021, de 28 
d’abril.

Atès que en la sessió ordinària del Consell de la Gent Gran d’Arenys de Munt celebrada el 
dia 27 de febrer de 2025 a la Masia Can Borrell, es va discutir i aprovar per unanimitat la 
proposta d’incloure una de les persones que participen en el Projecte RADARS, gestionat 
per l’àrea de Serveis Socials de l’Ajuntament d’Arenys de Munt, com a membre de ple dret 
en el Plenari del Consell de la Gent Gran, independentment de la seva edat.

Tenint en compte que aquesta decisió neix de la voluntat de reconèixer la tasca de RADARS 
com a projecte que treballa activament per millorar la qualitat de vida de la gent gran a la 
nostra comunitat, i compta amb la participació del voluntariat del municipi implicat en el 
benestar de la gent gran. La seva implicació en el teixit social i el seu compromís amb les 
persones grans fa que la seva representació al Consell sigui valuosa per a la gestió i impuls 
de polítiques adients a les necessitats d’aquest col·lectiu.

Atès que segons determina l’art. 22.2 b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases de Règim Local, és competència del Ple la creació dels òrgans municipals 
complementaris i les seves modificacions.
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La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels següents 
acords:

Primer.- Aprovar inicialment la modificació de l'Article 6 dels estatuts del Consell de la Gent 
Gran d'Arenys de Munt. Exp. núm. 864/2025 vinculat al 1284/2020:

L’article ha de quedar redactat de la següent manera:

“ Art. 6. MEMBRES DEL PLENARI

Es respectarà, en la mesura que es pugui, la paritat.

1)Són membres del Plenari del Consell de la gent gran:

a) L'alcalde/alcaldessa d'Arenys de Munt, que ostentarà la presidència i la podrà delegar en 
el Regidor/a de la Gent Gran.
b) El Regidor d'Acció Social i Gent Gran, o la denominació que tingui en cada mandat.
c) Un Coordinador (escollit en votació entre els membres del Consell).
d) El Secretari/a del Consell.
e) Un representant de cadascuna de les entitats d'Arenys de Munt inscrites en el Registre 
Municipal d’Entitats, que entre els seus objectius estigui donar servei, suport, ajut o 
col·laboració a la Gent Gran, i que expressin lliurement la seva voluntat de formar-ne part.
f) Dos representants de l'Associació de Jubilats local.
g) Un representant de la Sanitat local.
h) Una participant actiu/va en el Projecte RADARS gestionat per l’àrea de Serveis Socials de 
l’Ajuntament d’Arenys de Munt.
i) Fins a un màxim de 3 persones que, a títol personal, vulguin participar-hi i siguin 
proposades per l'alcaldia.
j) Un representant designat per cadascun dels grups municipals de la corporació (poden no 
ser electes).
k) Tècnic/a municipal de serveis socials.

Segon.- Donar publicitat d’aquesta modificació al BOPB i al tauler electrònic durant el 
termini de trenta dies hàbils per a què els interessats puguin presentar al·legacions o 
suggeriments. En el cas que no es presenti cap, l’acord inicial s’entendrà elevat a definitiu.

Tercer.- Notificar aquest acord a la presidència del Consell, així com a l’àrea de Serveis 
Personals.”

Intervenció de la regidora Sra. Batista:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=56.0
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El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=198.0

Intervenció del regidor Sr. Morell, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=247.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=281.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen 
el Ple.

3. PROPOSTA D’ADHESIÓ A LA CENTRAL DE COMPRES DE LA DIPUTACIÓ DE 
BARCELONA.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i exposant breument el seu contingut; tot 
seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa: 

“Vist que una central de compres és un poder adjudicador que realitza activitats de compra 
centralitzades i, eventualment, activitats de compra auxiliars, tal com assenyala la Directiva 
2014/24/UE del Parlament Europeu i del Consell, de 26 de febrer de 2014, sobre 
contractació pública i per la qual es deroga la Directiva 2004/18/CE (en avant, Directiva 
2014/24/UE). 

Atès que l’article 37 de la Directiva 2014/24/UE assenyala que els estats membres poden 
disposar que els poders adjudicadors puguin adquirir subministraments i/o serveis a una 
central de compres que ofereixi l’activitat de compra centralitzada. Així mateix, els estats 
membres poden disposar que els poders adjudicadors puguin adquirir obres, 
subministraments i serveis recorrent a contractes adjudicats per una central de compres, 
recorrent a sistemes dinàmics d’adquisició administrats per una central de compres o 
recorrent a un acord marc subscrit per una central de compres que ofereixi l’activitat de 
compra centralitzada.

Atès que les previsions de la Directiva 2014/24/UE han estat transposades al nostre 
ordenament jurídic per mitjà de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector 
públic, per la qual es transposen a l’ordenament jurídic espanyol les directives del 
Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014 (en 
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avant, LCSP). Així doncs, l’article 227 de la LCSP preveu que les entitats del sector públic 
poden centralitzar la contractació d’obres, serveis i subministraments, i atribuir-la a serveis 
especialitzats. A més a més, les centrals de contractació han d’actuar adquirint 
subministraments i serveis per a altres ens del sector públic, o adjudicant contractes o 
establint acords marc i sistemes dinàmics d'adquisició per a la realització d’obres, 
subministraments o serveis destinats a aquests.

Atès que l’article 228 de la LCSP assenyala que, en l’àmbit de l’Administració local, les 
corporacions locals poden crear centrals de contractació per acord del Ple. D’acord amb 
aquest precepte, el Ple de la Diputació de Barcelona, per mitjà de l’Acord núm. 48, de data 
21 de març de 2024, ha aprovat la creació del Sistema per a l’optimització de la compra 
pública local de la Diputació de Barcelona (en avant, SOCPL), denominació que rep la 
central de contractació corporativa, de conformitat amb els articles 227 i 228 de la LCSP. 
Així mateix, aquest Acord també inclou l’aprovació de les normes de funcionament del 
SOCPL.

Atès que l’apartat 3 de l’article 228 de la LCSP assenyala que, mitjançant els acords 
corresponents, les entitats locals, així com els organismes i les entitats que depenen dels 
anteriors, es poden adherir a sistemes d’adquisició centralitzada d’altres entitats del sector 
públic incloses en l’àmbit d’aplicació de la LCSP.

Atès que de conformitat amb l’article 2 de les normes de funcionament del SOCPL, es 
poden adherir al Sistema els ens locals que preveuen els articles 1 i 2 del Decret legislatiu 
2/2003, de 28 d'abril, pel  qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya (en avant, TRLMRLC) i el sector públic que depèn d’aquests ens locals, sempre 
que se situïn dins del territori de la província de Barcelona; i d’acord amb l’article 17 de les 
normes de funcionament, els ens locals que preveuen els articles 1 i 2 del TRLMRLC 
radicats a la província de Barcelona i el sector públic que en depèn s’han d’adherir 
prèviament al Sistema per a l’optimització de la compra pública local de la Diputació de 
Barcelona per mitjà d’una sol·licitud d’adhesió genèrica.

Considerant que l’òrgan competent de l’ens local o de l’entitat del sector públic que en 
depèn ha d’aprovar l’acord d’adhesió genèrica i, a continuació, cal subscriure el formulari 
d’adhesió genèrica al Sistema per a l’optimització de la compra pública local de la Diputació 
de Barcelona que s’inclou en l’Annex de les normes de funcionament i enviar-lo per mitjans 
telemàtics al Servei de Contractació de la Diputació de Barcelona. Posteriorment, la 
Presidència de la Diputació de Barcelona ha d’aprovar l’adhesió de cada entitat local al 
SOCPL, i que aquesta adhesió genèrica és necessària per poder adherir-se específicament a 
les contractacions que aprovi el SOCPL, d’acord amb l’article 18 de les normes de 
funcionament.
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Examinat l’informe de Secretaria núm.  23/24 de data 3/04/25, amb caràcter favorable.

Examinat l’informe d’Intervenció núm. 12/25 de data 8/04/25, amb caràcter favorable.

Considerant que l’adhesió és competència del Ple segons determina l’art. 47 de la LRBRL,  la 
Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l'adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar l’adhesió genèrica de l’Ajuntament d’Arenys de Munt al Sistema per a 
l’optimització de la compra pública local de la Diputació de Barcelona. Exp. 828/2025.

Segon.- Facultar a l’Alcalde president perquè, en nom i representació d’aquesta corporació, 
pugui formalitzar tots aquells documents que siguin necessaris per a l’efectivitat d’aquesta 
resolució i, així mateix, habilitar-lo per formalitzar l’adhesió específica a les contractacions 
que el SOCPL hagi aprovat.

Tercer.- Comunicar per mitjans telemàtics aquesta resolució, per als seus efectes i 
coneixement, al Servei de Contractació de la Diputació de Barcelona.”

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=291.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en nom del grup JUNTS, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=537.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=598.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=634.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen 
el Ple.
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4. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL 
DE CRÈDITS I.

Intervenció del Sr. Alcalde explicant que aquest punt i el següent de l’ordre del dia 
corresponen a un mateix expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits, però que 
s’ha dividit en 2 punts, l’I i el II, perquè una part de l’expedient havia quedat fora i es va 
haver d’entrar per urgència a la Comissió informativa; tot seguit, exposa breument el seu 
contingut i llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa: 

“D’acord amb l’article 163 del RDL 2/2004 pel que s’aprova el Text Refós de la Llei 
reguladora de les hisendes Locals (TRLHL) i l’article 26 del RD 500/1990 que el desenvolupa, 
amb càrrec als crèdits de l'estat de despeses de cada pressupost només es poden 
contraure obligacions derivades d'adquisicions, obres, serveis i altres prestacions o 
despeses en general que es realitzin en l'any natural del mateix exercici pressupostari. No 
obstant l’anterior, també s'aplicaran als crèdits del pressupost vigent, en el moment del 
seu reconeixement, les obligacions següents:

a) Les que resultin de la liquidació d'endarreriments a favor del personal que percebi les 
seves retribucions amb càrrec als pressupostos generals de l'entitat local.
b) Les derivades de compromisos de despeses degudament adquirits en exercicis 
anteriors, amb la deguda prèvia incorporació de romanents, si s’escau.
c) Les obligacions a què es refereix l'article 60.2 del RD, previ reconeixement 
extrajudicial de crèdits pel fet de derivar de compromisos que no han estat 
degudament adquirits o en cas de manca de crèdit en el moment de contreure’s.

Vist que existeixen a l’Ajuntament factures i altres documents justificatius, per la realització 
de prestació de serveis i subministraments i altres despeses, corresponents totes elles a 
l’any 2024, que requereixen incoar un expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits 
amb la finalitat d'aplicar el seu reconeixement al pressupost vigent.

Vist que la proposta de reconeixement extrajudicial engloba despeses que deriven de 
situacions diferents, imputables a diferents capítols del pressupost municipal, i vistos els 
informes que han estat emesos per la Intervenció municipal, amb conclusions diverses: 

Informe 
Interv.

Conclusió Tipologia despesa Import Capítol

10/2025 Omissió Servei recollida i control d’animals – CAN CLARENS SL 4.322,77 2
11/2025 Omissió Servei de plagues, desinfecció, desinsectació – BIOSECURITY M.SL 5.258,01 2
15/2025 Omissió Subministrament d’aliments – SUPERMERCADOS LLOBET SA 1.422,62 2
17/2025 Omissió Servei de manteniment aigua de la piscina – AIGUACLARA PISCINES SL 1.028,50 2

140/2025 Objecció Despeses menors - Factura TROFEOS ECONOMICOS 409,22 2
141/2025 Objecció Despeses menors - Factura SERVINATURA FORESTAL 3.230,70 2
142/2025 Objecció Despeses menors - Factura TERRANIMA SLU 6.635,51 2
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Vist que, pel que fa a les despeses informades per la Intervenció com a Omissió (exp. 
141/2025), un cop vistos els informes tècnics que obren en aquell expedient, procedeix 
convalidar l’omissió de la funció interventora, aprovar la continuïtat del procediment i, si 
s’escau, per raons d’economia processal, reconèixer les obligacions detallades a 
l’expedient, essent l’únic camí legal per a l’abonament de les factures el reconeixement 
extrajudicial de crèdits mitjançant convalidació de les factures, al tractar-se de despeses 
realitzades l’any 2024.

Vist que, en relació a les despeses informades per la Intervenció amb Objeccions, l’únic 
camí legal per a l’abonament de les factures és també el reconeixement extrajudicial de 
crèdits, per tal d’evitar l’enriquiment injust de l’Administració.

Vista la proposta que obra en l’expedient 823/2025, així com l’informe d’Intervenció 
151/2025 FI que conclou favorablement, i vistes les observacions que hi formula.

Vist que l’òrgan competent per a l’aprovació d’aquest reconeixement extrajudicial és el Ple 
de l’Ajuntament, d’acord amb l’article 60 del RD 500/1990 així com l’article 10 (apartat IV) 
de les Bases d’Execució del Pressupost 2025, i en concordança amb l’article 28.2 del RD 
424/2017.

Per tot l’exposat, la Comissió de Serveis Territorials proposa l’adopció dels següents acord:

Primer.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents despeses i 
factures, les qual han estat informades per la Intervenció com a Omissions, tot convalidant 
l’omissió de la funció interventora produïda i aprovant la continuïtat del procediment, 
procedint a autoritzar, disposar i reconèixer l’obligació, per raons d’economia processal, 
amb càrrec al pressupost de l’exercici 2025 (Exp. 823/2025):

N. doc. Data Import Tercer CIF Text Explicatiu N. d'entrada Data Aplicació

1 000094 30/9/2024 838,43 CAN CLARENS SL  B61958906

SETEMBRE'24: 
SERVEI DE CONTROL 
DE COLONIES DE 
GATS  

F/2024/2869 4/11/2024 630 311 22798

1 000093 30/9/2024 3.484,34 CAN CLARENS SL  B61958906

SETEMBR'24: SERVEI 
RECOLLIDA, 
RESIDENCIA, 
RECUPERACIONS I 
ADOPCIONS 
ANIMALS DOMESTIC 
RECOLLITS 

F/2024/2870 4/11/2024 630 311 22799

A 5911 3/9/2024 223,85
BIOSECURITY 
MANAGEMENT 
SLU

B65010050

TRACTAMENT DE 
VESPES AL 
CEMENTIRI DURANT 
EL MES DE 
SETEMBRE'24 

F/2024/2830 30/10/2024 630 311 22700

A 5935 19/9/2024 1.918,13
BIOSECURITY 
MANAGEMENT 
SLU

B65010050

CONTROL INTEGRAL 
DE PLAGUES AL 
MUNICIPI DURANT EL 
MES DE 

F/2024/2831 30/10/2024 630 311 22700
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SETEMBRE'24 

A 5946 30/9/2024 598,95
BIOSECURITY 
MANAGEMENT 
SLU

B65010050

TRACTAMENT 
DESINFECCIO I 
DESINSECTACIO DEL 
PIPICAN DE CAN 
JALPI DURANT EL 
MES DE 
SETEMBRE'24 

F/2024/2832 30/10/2024 630 311 21200

A 5945 30/9/2024 598,95
BIOSECURITY 
MANAGEMENT 
SLU

B65010050

TRACTAMENT 
DESINFECCIO I 
DESINSECTACIO 
PIPICAN DE CAN 
GLOBUS DURANT EL 
MES DE 
SETEMBRE'24 

F/2024/2833 30/10/2024 630 311 21200

A 5984 24/10/2024 1.918,13
BIOSECURITY 
MANAGEMENT 
SLU

B65010050

CONTROL INTEGRAL 
DE PLAGUES AL 
MUNICIPI DURANT EL 
MES D'OCTUBRE'24 

F/2024/2988 14/11/2024 630 311 22700

5238 15/10/2024 1.422,62
SUPERMERCADOS 
LLOBET SA A08612103

SUBMISTRAMENTS 
ALIMENTS I 
MATERIAL DISAM 
agost 2024

F/2025/2808 28/10/2024 510 231 22105

4581 18/12/2024 1.028,50
AIGUACLARA 
PISCINES SL B66664715

DESEMBRE’24: 
MANTENIMENT DE 
LA PISCINA 
MUNICIPAL  

F/2024/3579 18/12/2024 610 342 21900

Segon.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents despeses i 
factures, les qual han estat informades per la Intervenció amb Objeccions, per tal d’evitar 
l’enriquiment injust de l’Administració, procedint a autoritzar, disposar i reconèixer 
L’obligació del seu pagament amb càrrec al pressupost de l’exercici 2025:

Tercer.- Notificar aquesta resolució a la Intervenció i Tresoreria municipal pel seu 
coneixement i als efectes oportuns.” 

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=647.0

N. doc. Data Import Tercer CIF Text Explicatiu N. d'entrada Data Aplicació

1 8097 11/12/2024 409,22
TROFEOS 
ECONOMICOS SL

B02751618
TROFEUS DE L'ACTE 
""CROS DELS 
ARENYS""

F/2024/3426 31/12/2024 610 341 22609

FS24149 17/12/2024 3.230,70
SERVINATURA 
FORESTAL I 
MUNTATGES SL

B10523082

TALA I RETIRADA DE 
PI DE GRANS 
DIMENSIONS SITUAT 
SOBRE EL CAMP DE 
FUTBOL: TREBALLS 
ALTURA I CAMIO 
GRUA

F/2024/3565 17/12/2024
320 171 21001

A009 13/12/2024 5.877,82 TERRANIMA SLU B09645730

MATERIALS PER 
OBRES DE LA 
BRIGADA PER 
MANTENIMENT VIA 
PUBLICA

F/2024/3514 13/12/2024 310 1531 21000

A010 13/12/2024 757,69 TERRANIMA SLU B09645730

MATERIALS PER LA 
BRIGADA PER AL 
MANTENIMENT DE 
LA VIA PUBLICA 
DURANT 
DESEMBRE'24

F/2024/3515 31/12/2024 310 1531 21000
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El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció del regidor Sr. Artigas, en nom del grup JUNTS, donant condol comunitat 
cristiana per la mort del papa Francesc i sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=1116.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=1312.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=1375.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per vuit vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, de la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i de les 
regidores Sra. Maria Àngels Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví i Sra. Raquel Serrat 
i Suñé, dels grups ERC i CUP; i cinc abstencions dels regidors i de les regidores Sr. Josep 
“Pep” Artigas i Alsina, Sra. Victòria Devesa i Jorge, Sra. Roser Moré i Collet, Sr. Santiago 
Morell i Capellera i Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, dels grups JUNTS i PSC.

5. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL 
DE CRÈDITS II.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i exposant breument el seu contingut; tot 
seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa: 

“D’acord amb l’article 163 del RDL 2/2004 pel que s’aprova el Text Refós de la Llei 
reguladora de les hisendes Locals (TRLHL) i l’article 26 del RD 500/1990 que el desenvolupa, 
amb càrrec als crèdits de l'estat de despeses de cada pressupost només es poden 
contraure obligacions derivades d'adquisicions, obres, serveis i altres prestacions o 
despeses en general que es realitzin en l'any natural del mateix exercici pressupostari. No 
obstant l’anterior, també s'aplicaran als crèdits del pressupost vigent, en el moment del 
seu reconeixement, les obligacions següents:

a) Les que resultin de la liquidació d'endarreriments a favor del personal que 
percebi les seves retribucions amb càrrec als pressupostos generals de l'entitat 
local.
b) Les derivades de compromisos de despeses degudament adquirits en exercicis 
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anteriors, amb la deguda prèvia incorporació de romanents, si s’escau.
c) Les obligacions a què es refereix l'article 60.2 del RD, previ reconeixement 
extrajudicial de crèdits pel fet de derivar de compromisos que no han estat 
degudament adquirits o en cas de manca de crèdit en el moment de contreure’s.

Vist que existeixen a l’Ajuntament factures i altres documents justificatius, per la realització 
de prestació de serveis i subministraments i altres despeses, corresponents totes elles a 
l’any 2024, que requereixen incoar un expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits 
amb la finalitat d'aplicar el seu reconeixement al pressupost vigent.

Vist que la proposta de reconeixement extrajudicial engloba despeses que deriven de 
situacions diferents, imputables a diferents capítols del pressupost municipal, i vistos els 
informes que han estat emesos per la Intervenció municipal, amb conclusions diverses: 

Informe 
Interv.

Conclusió Tipologia despesa Import Capítol

18/2025 Omissió DESEMBRE'24: SUPORT TECNIC AL PROGRAMA RADARS _ ESMEDIACIO 1.299,94 2

19/2025 Omissió DESEMBRE'24: SERVEI DE MEDIACIO _ ESMEDIACIO 1.725,41 2

20/2025 Omissió COORD. ACTIV. ESPORTIVES ENTITATS ZONA ESPORTIVA TORRENT D'EN TERRA DE DILL 
A DIVE DURANT DESEMBRE'24 _ LLEURE 3D

1.480,13 2

21/2025 Omissió DESEMBRE'24: SERVEI DE DINAMITZACIO DE L'ESPAI JOVE (113,5 HORES)_ GEDI 2.451,60 2
22/2025 Omissió COORDINACIO ACTIV. ESPORTIVES ENTITATS A ZONA ESPORTIVA TORRENT D'EN 

TERRA CAPS DE SETMANA DESEMBRE'24__ CARLES ROIG
1.936,00 2

23/2025 Omissió RECOLLIDA I TRANSPORT CONTENIDORS RESIDUS GENERATS PER MAQUINES 
ESCOMBRADORES DURANT DESEMBRE'24__ ENDOTRANS

2.387,00 2

156/2025 Objecció Manteniment desfibril·ladors desembre’24- ALMAS INDUSTRIES 544,50€ 2

157/2025 Objecció Substitució armari quadre i bàcul oxidat – ALUMBRADOS VIARIOS 4.524,46€ 2

158/2025 Objecció T-cat programari – CONSORCI ADM. OBERTA DE CATALUNYA 32,75€ 2

159/2025 Objecció Dinamització nit jove- ASSOCIACIÓ ROURE 886,66 2

Vist que, pel que fa a les despeses informades per la Intervenció com a Omissió (exp. 
141/2025), un cop vistos els informes tècnics que obren en aquell expedient, procedeix 
convalidar l’omissió de la funció interventora, aprovar la continuïtat del procediment i, si 
s’escau, per raons d’economia processal, reconèixer les obligacions detallades a 
l’expedient, essent l’únic camí legal per a l’abonament de les factures el reconeixement 
extrajudicial de crèdits mitjançant convalidació de les factures, al tractar-se de despeses 
realitzades l’any 2024.

Vist que, en relació a les despeses informades per la Intervenció amb Objeccions, l’únic 
camí legal per a l’abonament de les factures és també el reconeixement extrajudicial de 
crèdits, per tal d’evitar l’enriquiment injust de l’Administració.
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Vista la proposta que obra en l’expedient 889/2025, així com l’informe d’Intervenció 
163/2025 FI que conclou favorablement, i vistes les observacions que hi formula.

Vist que l’òrgan competent per a l’aprovació d’aquest reconeixement extrajudicial és el Ple 
de l’Ajuntament, d’acord amb l’article 60 del RD 500/1990 així com l’article 10 (apartat IV) 
de les Bases d’Execució del Pressupost 2025, i en concordança amb l’article 28.2 del RD 
424/2017.

Per tot l’exposat, la Comissió de Serveis Territorials proposa l’adopció dels següents acords 
(Exp. 889/2025):

Primer.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents despeses i 
factures, les qual han estat informades per la Intervenció com a Omissions, tot convalidant 
l’omissió de la funció interventora produïda i aprovant la continuïtat del procediment, 
procedint a autoritzar, disposar i reconèixer l’obligació, per raons d’economia processal, 
amb càrrec al pressupost de l’exercici 2025:

N. doc. Data Import Tercer CIF Text Explicatiu N. d'entrada Data Aplicació

24138 01/01/2025 1.299,94 ESMEDIACIO G66338658
DESEMBRE'24: SUPORT 
TECNIC AL PROGRAMA 
RADARS

F/2025/8 01/02/2025 510.231.22798

24139 01/01/2025 1.725,41 ESMEDIACIO G66338658
DESEMBRE'24: SERVEI DE 
MEDIACIO F/2025/9 01/02/2025 540 924 22799

201332
5 31/12/2024 1.480,13 LLEURE 3D SCP J65336539

COORD. ACTIV. ESPORTIVES 
ENTITATS ZONA ESPORTIVA 
TORRENT D'EN TERRA DE 
DILL A DIVE DURANT 
DESEMBRE'24

F/2025/30 04/01/2025 610 342 21203

UNE4 
UNE4-
74

31/12/2024 2.451,60 GEDI GESTIÓ I 
DISSENY SCCL 

F59128041
DESEMBRE'24: SERVEI DE 
DINAMITZACIO DE L'ESPAI 
JOVE (113,5 HORES)

F/2025/24 01/03/2025 410 337 22799

440 31/12/2024 1.936,00
CARLES ROIG 
ROVIRA 77606187R

COORDINACIO ACTIV. 
ESPORTIVES ENTITATS A 
ZONA ESPORTIVA TORRENT 
D'EN TERRA CAPS DE 
SETMANA DESEMBRE'24

F/2025/191 21/01/2025 610 342 21203

EN25
000001

15/01/2025 2.387,00
OBRES I SERVEIS 
ENDOTRANS SLU -

B67361048

RECOLLIDA I TRANSPORT 
CONTENIDORS RESIDUS 
GENERATS PER MAQUINES 
ESCOMBRADORES DURANT 
DESEMBRE'24

F/2025/69 15/01/2025 310 1531 21000

Segon.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents despeses i 
factures, les qual han estat informades per la Intervenció amb Objeccions, per tal d’evitar 
l’enriquiment injust de l’Administració, procedint a autoritzar, disposar i reconèixer 
l’obligació del seu pagament amb càrrec al pressupost de l’exercici 2025:

N. doc. Data Import Tercer CIF Text Explicatiu N. d'entrada Data Aplicació
V-FAC 
IN-14-
202412

31/12/2024 544,50 ALMAS 
INDUSTRIES 
BSAFE SL

B86479078 MANTENIMENT DELS 9 
DESFIBRIL·LADORS DEL 
MUNICIPI DURANT 

F/2025/55 10/01/2025 340 312 21300
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/16291 DESEMBRE'24

202500
79

22/01/2025 930,37 ALUMBRADOS 
VIARIOS SA

A08523094 SUBSTITUCIO DE BACUL 
OXIDAT AL CARRER 
MONTSENY 25-27

F/2025/115 21/01/2025 330 165 21000

202500
89

24/01/2025 3.594,09 ALUMBRADOS 
VIARIOS SA

A08523094 SUBSTITUCIO D'ARMARI 
TRENCAT QUADRE ""O"" DEL 
CARRER JOSEP PLA

F/2025/168 24/01/2025 330 165 21000

A 
63288

31/12/2024 32,75 CONSORCI 
ADMINISTRACIO 
OBERTA 
ELECTRONICA DE 
CATALUNYA

Q0801175A DM 2024_T-CAT 
PROGRAMARI ORDINARIA 
PER A.A.L. (EXP. 61/24)

F/2025/26 03/01/2025 920 920 22002

160 04/01/2025 886,66 ASSOCIACIO 
ROURE

G66161944 DM 2024_DINAMITZACIO DE 
ESKURXA NITS (ESPAI JOVE 
NOCTURN DIV I DISS DE 
21:30 A 00:30H) DURANT 
DESEMBRE'24 (EXP. 65/24)

F/2025/31 05/01/2025 410 337 22799

Tercer.- Notificar aquesta resolució a la Intervenció i Tresoreria municipal pel seu 
coneixement i als efectes oportuns.” 

Intervenció del Sr. Alcalde: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=1404.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció del regidor Sr. Artigas, en nom del grup JUNTS, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=1642.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que no hi ha intervenció del grup PSC i fa incís sobre el 
servei de RADARS i sobre el servei de mediació:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=1819.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2003.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per vuit vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, de la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i de les 
regidores Sra. Maria Àngels Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví i Sra. Raquel Serrat 
i Suñé, dels grups ERC i CUP; i cinc abstencions dels regidors i de les regidores Sr. Josep 
“Pep” Artigas i Alsina, Sra. Victòria Devesa i Jorge, Sra. Roser Moré i Collet, Sr. Santiago 
Morell i Capellera i Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, dels grups JUNTS i PSC.



     

_____

6. ACCEPTACIÓ DE LA RENÚNCIA D’UN CONSELLER DE GUSAM SA I PROPOSTA DE 
NOU NOMENAMENT.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i explicant que en aquest punt el Ple actua 
com a Junta General de GUSAM SA:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2024.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros, com a presidenta del Consell d’Administració de 
GUSAM SA, que exposa breument el seu contingut; tot seguit, llegeix la següent proposta 
de la Comissió Informativa:

“Vist que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt, vàlidament constituït, actuant com a 
Junta General de GUSAM SA, en sessió ordinària de data 16/11/2023, va prendre  
l’acord, en virtut del que determinen els articles  11  i 12 dels  Estatuts  de  la  Societat  de  
Capital  íntegrament  públic Gestió Urbanística i Serveis d’Arenys de Munt (GUSAM SA) 
modificats pel Ple de 20/07/2020 i vigent des de la seva publicació al BOPB de data 
8/10/2020,  de nomenar, a designació del govern al Sr. Jaume Arasa Aguirre, amb NIF 
47936500S, com a conseller del Consell d’Administració d’aquesta societat, a proposta del 
govern municipal.

Vist que el Sr. Jaume Arasa Aguirre, amb registre d’entrada 2196/25, de data 20/03/2025, 
ha sol·licitat, per motius personals, que en el proper Ple sigui cessat del càrrec que ocupa 
en el Consell d’Administració.

Vist que el govern ha de proposar proposa al Ple, com a Junta General de la societat 
GUSAM SA, el nomenament d’un substitut del conseller cessant,  tal i com determina l’art. 
11.1 dels Estatuts:

El Ple de l’Ajuntament, com a Junta General de la societat GUSAM SA, acorda:

Primer.- Acceptar la renúncia presentada pel Sr. JAUME ARASA AGUIRRE al càrrec de 
conseller del Consell d’Administració de la societat municipal GUSAM SA i notificar-ho a 
l’interessat.

Segon.- Nomenar com a nou Conseller de la societat municipal GUSAM SA al Sr. GUIU 
MUNS ROURA, amb DNI 

Tercer.- Notificar el nomenament a la persona interessada per tal que manifesti si l’accepta 
i declari que no té cap incompatibilitat, inhabilitat o prohibició legal pel seu exercici. 

Quart.- Comunicar aquest nomenament a l’empresa GUSAM SA per tal que elevi aquests 
acords a escriptura pública i sigui inscrit al Registre Mercantil de Barcelona.”
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Intervenció de la regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2071.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Devesa, en nom del grup JUNTS, agraint la tasca 
desenvolupada pel al Sr. Jaume Arasa durant aquest temps i dient que estan d’acord amb 
la designació del Sr. Guiu Muns com a nou conseller: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2217.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, agraint la feina feta pel Sr. 
Jaume Arasa en el Consell d’Administració i donant la benvinguda al Sr. Guiu Muns: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2247.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant la paraula al regidor Sr. Muns, com a conseller entrant:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2288.0

Intervenció del regidor Sr. Muns agraint les paraules de les regidores, i també la feina que 
ha fet el Sr. Arasa i espera que en el futur pugui tornar:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2293.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2336.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen 
el Ple.

Intervenció del Sr. Alcalde donant també les gràcies al conseller cessant Sr. Arasa per la 
seva tasca i les seves aportacions:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2353.0

PART DE CONTROL

7. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA MOCIÓ DEL GRUP JUNTS DE SUPORT A 
L’APROVACIÓ PEL CONGRÉS DELS DIPUTATS DE LA LLEI ORGÀNICA DE DELEGACIÓ 
DE COMPETÈNCIES ESTATALS EN MATÈRIA D’IMMIGRACIÓ A LA GENERALITAT DE 
CATALUNYA. 
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Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2382.0

El regidor Sr. Artigas llegeix la moció següent:

“Catalunya, amb una població al voltant dels 8 milions d'habitants, s'enfronta a una sèrie de 
reptes demogràfics que marcaran el seu futur social, econòmic i territorial. El debat sobre la 
immigració és un dels debats més importants sobre el futur del nostre país.

Catalunya ha estat, és i serà un país d’acollida.

La immigració, gestionada correctament, és positiva i ens aporta, entre d’altres coses, un 
talent que ens reforça com a país. Hem de ser capaços de crear un projecte polític de futur 
engrescador, d’il·lusió i de benestar compartit pensant en la Catalunya dels 8 milions. 

Al llarg dels últims quaranta anys hem crescut en 2 milions d'habitants. Actualment, segons 
dades de l’Idescat, dels 8 milions de catalans, un de cada cinc (un 22,4 %) són nascuts a 
l'estranger. 

Alguns experts apunten, d’acord amb les dades del CEO, que el sentiment contrari a la 
immigració es dona pel fet que, un 63% dels catalans consideren que el Govern no té el 
control de qui entra al país, fet que genera una opinió negativa i una sensació de descontrol. 
Aquestes dades quadren amb el fet que la immigració és un tema multidimensional: mentre 
que les actituds envers la immigració que ja està establerta són més positives, la sensació de 
descontrol a la frontera i la manca de regulació sobre qui entra i per a què, acostuma a 
generar més rebuig entre la població.

Davant d’aquesta situació, Catalunya no té les eines necessàries per poder fer front a aquest 
repte. La falta d’instruments polítics i recursos econòmics per planificar i ordenar 
correctament l’arribada, l’acollida i la integració d’un elevat nombre de persones pot generar 
conflictes importants de cohesió social. Les eines i recursos destinats a la integració dels 
nouvinguts han de posar al centre la importància de la llengua i la cultura catalanes com a 
element clau per a la seva plena integració social i laboral a Catalunya. Cal remarcar la 
necessitat de garantir l’educació i formació de les persones que arriben a Catalunya i que no 
han tingut l'oportunitat de rebre’n en origen.

En aquest context de manca d’instruments, d’entre tots aquests reptes, és cabdal destacar-
ne un: la supervivència de la catalanitat. Per una llengua minoritzada com la catalana que no 
disposa d’un Estat propi que la protegeixi, l’arribada d’un volum important de persones que 
no parlen català suposa un repte afegit que no han d’afrontar els estats independents. De 
fet, no és agosarat afirmar que, si no aconseguim cohesionar tota la ciutadania de Catalunya 
al voltant de la nostra llengua, independentment de l’origen de cadascú, la supervivència de 
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la nació catalana i de la catalanitat està en risc. En aquest sentit, és molt important que les 
persones arribades a Catalunya tinguin clar que la llengua pròpia de Catalunya és el català i 
que vegin la catalanitat com un comú denominador que els permet créixer i prosperar. 

Compartir una llengua, uns valors i una cultura és fonamental per evitar una societat 
fracturada i garantir un punt de trobada entre tots els catalans. Cal garantir que la diversitat 
es gestiona en el marc de la catalanitat i entenent en tot moment que és necessari i positiu 
mantenir un esquema d’identitats múltiples en què tothom, més enllà de fer-se seus els 
nostres costums i tradicions, mantingui els seus, sempre que siguin compatibles amb els 
valors cívics de la societat catalana, i conegui —i reconegui— les cultures i els orígens dels 
altres. Només treballant en aquesta línia de drets i deures estarem fent una aposta ferma per 
la cohesió social i evitarem les actituds de desconfiança cap als nouvinguts, la xenofòbia i el 
racisme. Només amb un discurs sòlid que afronta tots els desafiaments que provoca el fet 
migratori i combat les pors vinculades a aquests reptes i donant resposta a les inquietuds de 
la ciutadania evitarem el triomf dels discursos populistes. 

Aprovar una llei orgànica de delegació de totes les competències en immigració a la 
Generalitat de Catalunya, així com els recursos pertinents. Esdevenir un país independent 
ens permetrà disposar de les eines i els recursos necessaris per gestionar el fet migratori 
d’acord amb les necessitats i la realitat social, econòmica, lingüística i cultural del nostre país. 
Per tal de lligar bé les polítiques d’immigració i les polítiques d’acollida i integració, aquesta 
delegació s’hauria de complementar amb l’aprovació d’una llei al Parlament de Catalunya 
que desplegui completament aquestes competències, amb la corresponent cessió de 
recursos, i reordeni les que ja ens atorga l’Estatut, tot dotant-nos d’un model català propi de 
gestió de la immigració.  En aquest marc, l’Administració de referència per a totes les 
persones que arriben ha de ser la Generalitat de Catalunya i la policia de referència, les 
policies locals i el cos de Mossos d’Esquadra.

És per tots aquests motius que el grup municipal de Junts per Arenys de Munt proposem a 
l’Ajuntament d’Arenys de Munt els següents acords:

Primer.- Donar suport a l’aprovació al Congrés dels Diputats de la llei orgànica de delegació 
de competències estatals en matèria d’immigració a la Generalitat de Catalunya.

Segon.- Instar el Parlament de Catalunya a desplegar normativament aquesta llei quan sigui 
aprovada.

Tercer.- Exigir al Govern de Catalunya que aprofiti intensivament aquesta llei de delegació de 
competències per impulsar el nou rol protagonista de la Generalitat en la gestió del fet 
migratori.
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Quart.- Instar a que aquest desplegament normatiu de la llei es faci en estreta cooperació 
amb el món local.

Cinquè.- Traslladar el contingut d’aquest acord als grups polítics del Parlament de Catalunya, 
als dels Congrés dels Diputats i el Senat, a la Generalitat de Catalunya, a l’Associació Catalana 
de Municipis i a la Federació de Municipis de Catalunya.”

Intervenció del regidor Sr. Artigas:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2406.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2766.0

Intervenció de la regidora Sra. Batista, en nom del grup ERC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=2905.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3052.0

Intervenció del regidor Sr. Artigas sobre les intervencions dels diferents grups i sobre el 
punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3247.0

Intervenció del regidor Sr. Muns donant resposta regidor Sr. Artigas:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3365.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3427.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per onze vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, de la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i de les regidores Sra. Maria 
Àngels Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví, Sr. Josep “Pep” Artigas i Alsina, Sra. 
Victòria Devesa i Jorge, Sra. Roser Moré i Collet, Sr. Santiago Morell i Capellera i Sra. Raquel 
Serrat i Suñé, dels grups ERC, JUNTS i CUP; i dues abstencions del tinent d’alcalde Sr. Guiu 
Muns i Roura i de la regidora Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, dels grups CUP i PSC.
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8. DACIÓ DE COMPTE DE L’INFORME ANUAL DELS RESULTATS DEL CONTROL INTERN 
DE L’EXERCICI 2024.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3465.0

“D’acord amb l’article 37 del RD 424/2017, de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic 
del control intern a les entitats del sector públic local (RCIL), l’òrgan interventor ha 
d’elaborar, amb caràcter anual, l’informe resum dels resultats del control intern que 
assenyala l’article 213 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, amb el que s’aprova 
el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLRHL).

L’Informe resum ha de contenir els resultats més significatius derivats de les actuacions de 
control financer i de funció interventora dutes a terme l’exercici anterior. D’acord amb la 
Resolució de la IGAE de 2 d’abril de 2020, l’informe també ha de contenir la valoració del 
Pla d’Acció aprovat per l’Alcaldia, per al seu seguiment pel Ple d’acord amb l’art. 38 de 
l’esmentat reglament de control intern. 

L’Informe resum s’ha d’elaborar en el primer quadrimestre de l’any i s’ha de remetre a la 
Intervenció General de l’Administració de l’Estat (IGAE) abans del 30 d’abril, i se n’ha de al 
Ple a través del President de la corporació.

La Intervenció municipal ha emès en data  10 d’abril de 2025 l’informe de control financer 
número 14/2025 que conté el resum anual dels resultats del control intern de l’exercici 
2024. Els Plans d’Acció valorats en aquest informe han estat els Plans d’Acció aprovats per 
l’Alcaldia els anys 2020, 2021, 2022, 2023 i 2024.

D’acord amb l’exposat es dona compte al Ple de l’Informe resum anual emès per la 
Intervenció municipal, número 14/2025 de 10 d’abril,  relatiu als resultats del control intern 
de l’exercici 2024, que inclou conclusions i recomanacions, així com les deficiències que 
requereixen de l’adopció de mesures correctores i el seguiment dels Plans d’Acció dels 5 
darrers exercicis, amb la valoració del darrer Pla aprovat. Les principals incidències que es 
posen de manifest per a l’adopció de mesures correctores són les següents:

CODI DESCRIPCIÓ INCIDÈNCIA
PA 25/01 En els expedients de despesa menor es detecten incidències en el control de 

la reserva de crèdit efectuada i dels llindars econòmics que regeixen la 
contractació menor.

PA 25/02 La cessió de l’ús dels immobles públics a tercers es realitza majoritàriament 
de manera informal, sense ajustar-se al que disposa el Reglament i la 
normativa vigent. S’ha observat també la manca de llibre de reclamacions en 
els equipaments, previst en el Reglament.
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PA 25/03 Inadequada aplicació de l’OF.20 i el seu Annex 1, en relació als ingressos per 
espectacles.  

PA 25/04 Baixa tramitació d’expedients sancionadors en matèria urbanística. També 
inadequada descripció de les aplicacions d’aquests ingressos en el 
pressupost municipal.

PA 25/05 Servei AFA: Incompliment de les previsions de l’encàrrec realitzat a GUSAM 
pel servei de l’AFA, pel que fa al nombre de personal a contractar, la 
presentació del Pressupost, presentació de la Memòria i Liquidació anual, 
tarifes a percebre i bonificacions a aplicar, cursos a oferir i realitzar, nombre 
mínim de matriculats, i compliment de la legislació laboral i de seguretat i 
salut en el treball. Manca també GUSAM presenti la seva documentació a 
través del registre d’entrada de l’ajuntament, per deixar-ne la deguda 
constància.

PA 25/06 Servei AFA: Irregular composició i exercici de funcions per part de la 
Comissió de Seguiment.

PA 25/07 Servei AFA: Manca transferir per part de l’Ajuntament a GUSAM  la 
subvenció que anualment rep de Diputació de Barcelona per aquest servei. 

9. DACIÓ DE COMPTE DE L’INFORME ANUAL RELATIU A LES RESOLUCIONS 
ADOPTADES PER L’ALCALDE CONTRÀRIES A LES OBJECCIONS EFECTUADES, LES 
PRINCIPALS ANOMALIES EN MÀTERIA D’INGRESSOS, ELS INFORMES D’OMISSIÓ 
DE LA FUNCIÓ INTERVENTORA I ELS RESULTATS DEL CONTROL DELS COMPTES A 
JUSTIFICAR I LES BESTRETES DE CAIXA FIXA DE L’EXERCICI 2024.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3720.0

“D’acord amb els articles 218.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, amb el que 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLRHL) i 15.6 del Reial 
decret 424/2017, de 28 d’abril, pel que s’aprova el règim jurídic del control intern a les 
entitats del sector públic local (RCIL), es dona compte al Ple de l’informe anual emès per la 
Intervenció, número 15/2025 de data 10 d’abril de 2025, relatiu a les resolucions 
adoptades pel president de l’entitat local contràries a les objeccions efectuades, les 
principals anomalies en matèria d’ingressos, els informes d’omissió de la funció 
interventora i els resultats del control dels comptes a justificar i de les bestretes de caixa 
fixa, corresponent a l’exercici 2024, amb la informació que es resumeix tot seguit i que es 
detalla en l’Annex I de l’esmentat informe:

1)Resolucions adoptades per l’Alcaldia contràries a les objeccions efectuades per la 
Intervenció:
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S’han emès 781 informes en exercici de la funció interventora, dels quals 43 han estat amb 
objeccions, tots ells principalment relacionats amb despesa en matèria de Contractació i un 
d’ells relacionat amb subvencions,  20 d’ells han estat elevats al Ple, 20 a la Junta de 
Govern Local per a l’aprovació d’un expedient de Reconeixement Extrajudicial de Crèdits, i 
1 d’ells s’ha resolt per l’Alcaldia i 2 d’ells ha provocat el desistiment o reconducció del 
procediment. 
Per aquest motiu, no existeix cap resolució de l’Alcaldia contrària a cap dels informes 
d’Objecció emesos per la intervenció.

2)Informes d’omissió de la funció interventora.

S’han emès 79 informes d’omissió de la funció interventora, 78 relacionats amb despesa en 
matèria de Contractació, i 1 en matèria de Convenis

3)Resultats del control dels comptes justificatius dels pagaments a justificar.

S’han emès 6 informes d’intervenció dels comptes justificatius dels pagaments a justificar, 
tots favorables excepte 2 d’ells, un desfavorable i l’altre desfavorable amb observacions. El 
detall consta a l’Annex I d’aquest informe.

4)Resultats del control dels comptes justificatius de les bestretes de caixa fixa.

S’ha emès 0 informe d’intervenció de control dels comptes justificatius de les bestretes de 
caixa fixa, al no haver-se’n constituït cap.

5)Resum de les principals anomalies detectades en matèria d’ingressos.

En haver-se substituït la fiscalització prèvia de drets i ingressos pel control inherent a la 
presa de raó en comptabilitat, no s’han detectat anomalies en matèria d’ingressos en 
l’exercici de la funció interventora.”

Intervenció del Sr. Alcalde recordant veïns i veïnes que a través del WhatsApp de la ràdio 
poden fer preguntes o plantejar qüestions que els hi interessin: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3883.0

10. DESPATX D’OFICI

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=3918.0
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“En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 83 a la 143, ambdues incloses, 
des de l’13/03/2025 al 13/04/2025: 

- Resolucions dictades en matèria d’economia: 28
- Resolucions dictades en matèria de contractació: 14
- Resolucions dictades amb l’assistència de la Junta de Govern Local: 4
- Resolucions dictades amb matèria d’urbanisme: 2
- Resolucions dictades en matèria de personal: 2
- Resolucions en matèria de delegació de competències: 3
- Resolucions en matèria d’organització municipal: 2
- Resolucions en matèria d’aprovació de projectes d’obres: 1
- Resolucions en matèria d’activitats: 1
- Resolucions en matèria de promoció econòmica: 1
- Decret 86/2025, de data 13/03/2025, d’aprovació de la modificació de la liquidació del 

Pressupost 2024.
- Decret 87/2025, de data 13/03/2025, d’aprovació del Marc pressupostari pel període 

2026-2028

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre el 13/03/2025 i el 13/04/2025, en 
matèria de:

- Seguretat: 14
- Recursos Humans:  4
- Acció social: 5
- Medi ambient (activitats): 1
- Sanitat (cementiri): 1”

PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde donant pas a l’apartat de Precs i preguntes del Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4018.0

11. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRES LES PRIORITATS DE L’EQUIP DE GOVERN PER 
A LA BIBLIOTECA MUNICIPAL: SUBVENCIONS I ACCIONS.

 La regidora Sra. Devesa  formula la pregunta següent: 
“En relació amb les subvencions destinades a la biblioteca municipal, voldríem saber 
quantes subvencions ha sol·licitat l'equip de govern a la Diputació en els darrers dos anys. 
Ens agradaria conèixer els objectius i els imports específics de cada sol·licitud, el seu estat i 
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com aquestes subvencions han contribuït a la millora dels serveis i instal·lacions de la 
biblioteca municipal.
La biblioteca és un espai municipal molt freqüentat i tots sabem que s'està quedant petita. 
Observem que no és una prioritat d'aquest govern fer-ne cap ampliació ni construir-ne una 
de nova. L'únic visible que s'ha fet fins ara és l’adquisició i la incorporació d'algun mobiliari 
nou i la nova sala, però aquest espai necessita altres millores més importants. Per tant, 
també voldríem saber quines mesures es preveuen per abordar aquesta situació i garantir 
que la biblioteca pugui continuar oferint el seu bon servei amb totes les condicions 
necessàries.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4041.0

Intervenció del regidor delegat de Gestió d’Equipaments, Sr. Muns, donant resposta a la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4101.0

Intervenció del Sr. Alcalde sobre les gestions fetes prèviament per la regidora de Cultura, 
Sra. Vila, en relació amb la biblioteca:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4646.0

12. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE LA SEGURETAT ANTIINCENDIS DEL CENTRE 
CÍVIC.

La regidora Sra. Moré formula la pregunta següent: 
“No deixa de sorprendre’ns que el Centre Cívic sigui un constant cúmul de despropòsits, 
bàsicament focalitzats en temes de seguretat, com són les mesures antiincendis, que s’han 
hagut d’anar resolent en el decurs del temps. Ara veiem que tampoc s’havia previst una 
cosa tan bàsica com la necessària i exigida pressió d’aigua pel correcte funcionament dels 
hidrants del sistema antiincendis per a un local de les característiques del Centre Cívic, 
sobretot quan des del propi Ajuntament és sabut que la pressió de l’aigua del nucli antic no 
resolt aquest tema. Tota aquesta falta de previsió fa que a hores d’ara no es disposi d’una 
valoració positiva de l’ECA.
Pot semblar que amb el que estem exposant avui i el que hem manifestat en altres ocasions 
no estiguem a favor del Centre Cívic. Nosaltres estem a favor que el poble d’Arenys de Munt 
en disposi, amb el que no podem estar d’acord és que probablement es va precipitar tirar 
endavant un projecte amb moltíssimes mancances que van lligades a la finalització de 
l’obra i  la seva obertura legal. Portem temps amb una obra incompleta per manca de 
previsió d’una sèrie de requisits indispensables per tenir un Centre Cívic amb totes les 
cobertures legals i de seguretat per als usuaris que l’utilitzen. 
Donades totes aquestes circumstàncies ens preocupa que tots aquests entrebancs acabin 
encarint d’una manera important el pressupost inicial previst per aquesta construcció, tant 
econòmic com de temps. 
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També, tenint en compte que el Centre Cívic, des de fa temps, l’utilitza l'Escola de Música 
d’Arenys de Munt i sabent  que aquest no ha superat les diverses inspeccions de seguretat 
antiincendis de l'ECA, els preguntem per quina raó s’està utilitzant, i també quin tipus 
d'assegurança té aquesta instal·lació i quina és la seva cobertura de responsabilitats.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4801.0

Intervenció del Sr. Alcalde, fent un preàmbul, abans de passar la paraula al regidor delegat 
de Gestió d’Equipaments, pel que fa a l’ECA i el projecte aprovat en el seu moment:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4925.0

Intervenció del regidor delegat de Gestió d’Equipaments, Sr. Muns, donant resposta a la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=4965.0

13. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE ELS VOLUNTARIS PER ARENYS DE MUNT.

El regidor Sr. Artigas  formula la pregunta següent: 
“Voluntaris per Arenys de Munt, entitat amb molta història de servei a la gent i a les 
entitats d’Arenys de Munt, estan travessant un moment delicat ja que s’han vist obligats a 
tancar el local per manca de llicència d’activitats, amb les conseqüències que se’n deriven 
per a buscar un espai nou tant per realitzar les activitats per als socis com per 
emmagatzemar el seu material com els inflables. I també de manera especial el tema de la 
roba que fa temps que recullen per poder oferir de manera gratuïta o amb un pagament 
simbòlic a les persones necessitades.
S’han trobat també amb situacions per a ells poc comprensibles, com que l’Ajuntament els 
hi va treure l’activitat del “Tió Solidari” per Nadal després de 18 anys de fer-ho i que se’n 
cuidaven ells des de feia anys per encàrrec de l’Ajuntament.
A Arenys de Munt tenim per sort moltes persones i entitats solidàries i compromeses amb 
els altres. Posem per exemple la distribució d’aliments a persones amb necessitats. En 
aquest servei conviuen per donar servei, Creu Roja, Càrites i Voluntaris-Covid. Els Voluntaris 
per Arenys de Munt també col·laboren amb el transport des del Banc d’Aliments. És cert 
que caldria una clara distribució de tasques entre tots per optimitzar feines i recursos.
Ara mateix els Voluntaris per Arenys de Munt, que tenen l’ànim i la determinació per 
continuar amb la seva tasca de servei, viuen amb neguit aquesta situació i a vegades tenen 
la sensació que fan nosa.
Des de Junts entenem i compartim aquesta situació i per això preguntem a l’equip de 
govern si l’Ajuntament cedirà un espai als mòduls prefabricats que s’instal·laran al Torrent 
d’en Puig als Voluntaris i també si se’ls tindrà en compte en els actes que organitzi 
l’Ajuntament en què la participació dels Voluntaris tingui raó de ser.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=5372.0
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Intervenció de la regidora d’Acció Social, Sra. Batista, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=5479.0

Intervenció del Sr. Alcalde ampliant una mica la informació donada per la regidora Sra. 
Batista:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=5833.0

14. PREC DEL GRUP JUNTS PER SOL·LICITAR DOS O TRES PRESSUPOSTOS MÉS DE 
NETEJA D’EDIFICIS MUNICIPALS PER EMPRESES EXTERNES.

El regidor Sr. Artigas formula el prec següent: 
“GUSAM, l’empresa municipal, realitza entre altres tasques, la de la neteja dels edificis 
municipals.
L’Ajuntament fa una aportació municipal per aquest concepte amb base a un contracte 
programa i se li encarrega unes feines. L’any 2024 aquest encàrrec de la neteja era per un 
import de 321.995,98 €.
A l’hora de la veritat aquesta despesa s’ha enfilat a 390.547,95 € o sigui s’ha generat  un 
dèficit de 68.551,97 €, pràcticament un 18%. Altres anys també s’han generat dèficits.
GUSAM al contrari de les empreses, indústries, comerços i autònoms d’Arenys de Munt, té 
una gran sort, i és que si perd diners, els hi posa l’Ajuntament i aquí s’ha acabat el 
problema, quina sort que té. Ajuntament i Gusam són interessos similars ja que per 
exemple la Presidència de GUSAM l’ostenta la mateixa regidora d’Obres Públiques, Nous 
Equipaments i Reformes d’Habitatges i Sostenibilitat del nostre Ajuntament.
Les raons que aporta GUSAM d’aquest dèficit són les següents:

- Increments salarials no contemplats en el contracte programa de 2021, en 
compliment de la Llei de pressupostos generals de l’Estat i del Conveni Col·lectiu del 
personal de GUSAM, S.A.
- El major impacte en la despesa el produeix un gran nombre de substitucions del 
personal per incapacitats temporals.

A Junts ens sembla que aquest tracte de privilegi a GUSAM i que no es fa a empreses 
privades o particulars només pot venir justificada perquè el cost que ofereix GUSAM per 
aquest servei és francament molt avantatjós envers el que poden oferir altres empreses i  
per tant demanem a l’equip de govern que es demani pressupost a dues o tres empreses 
més del sector del que costaria fer el servei de neteja dels edificis municipals i així poder-los 
comparar, ja que entenem que si aquestes empreses tenen casuístiques internes com les de 
GUSAM que els penalitzin durant l’any, el que no podran fer és traslladar-les 
econòmicament a l’Ajuntament sinó que s’hauran de cenyir als pressuposts oferts.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=6071.0
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Intervenció del regidor delegat de Gestió d’Equipaments i de Gestió de Serveis                
municipalitzats, Sr. Muns,  donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=6219.0

Intervenció del Sr. Alcalde comentant diverses coses sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=6829.0

15. PREGUNTA DEL GRUP PSC PER CONÈIXER L’IMPACTE VISUAL I PAISATGÍSTIC EN LA 
NOSTRA VILA DE LES OBRES DE COL·LOCACIÓ DE PLAQUES SOLARS A L’ANTIC 
PEATGE D’ARENYS.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent: 
“El passat 20 de març coneixíem a través d’una nota de premsa del Departament de 
Territori de la Generalitat de Catalunya, que s’havia tret a licitació les obres per la 
instal·lació d’un parc fotovoltaic a la zona alliberada de peatge a la C-32 Nord a Arenys de 
Mar, on hi ha previst instal·lar 7.728 mòduls solars fotovoltaics entre les 3,34 hectàrees de 
terreny a banda i banda de l’autopista. Som coneixedors que aquesta obra es realitza dins 
el terme municipal d’un altre poble, en aquest cas Arenys de Mar, però en tractar-se d’una 
obra de certa magnitud  que es realitza als límits amb Arenys de Munt voldríem saber, si 
han contactat amb l’Ajuntament d’Arenys de Mar o el Departament de Territori per 
conèixer quin serà finalment l’impacte visual en el nostre municipi i en cas que aquest sigui 
elevat quina és la posició del govern municipal i quines actuacions pensa dur a terme.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=7653.0

(Imatge del projecte previst al peatge de la C-32 Nord a Arenys de Mar)

(Imatge de l’alçada de les plaques al peatge de Santa Susanna)



     

_____

Intervenció de la regidora delegada d’Obres Públiques, Nous Equipaments i  reformes 
habitatges, així com de Sostenibilitat, Sra. Gros, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=7709.0

16. PREC DEL GRUP PSC PER A LA INVERSIÓ DELS ROMANENTS DE TRESORERIA EN 
ACCIONS I INVERSIONS URGENTS PER AL MUNICPI.

La regidora Sra. Muñoz formula el prec següent: 
“Recentment hem conegut que l’Ajuntament d’Arenys de Munt disposa d’un romanent de 
Tresoreria de 5,2 milions d’euros acumulats d’anteriors exercicis. L’argument de l’alcalde en 
declaracions a Ràdio Arenys de Munt va ser que calia seguir ampliant el romanent de 
Tresoreria per poder fer front al seu macroprojecte electoral del Nou Eixample. 
Simplement per recordar-li al govern municipal i també la ciutadania d’Arenys de Munt, que 
segons els terminis que va donar l’alcalde en la presentació pública d’aquest projecte poc 
abans de les eleccions municipals del 2023, la nova residència municipal s’havia d’obrir el 
2026, i aquestes alçades per desgràcia no està previst res. 
És per això que els demanem que prioritzin les necessitats més urgents del municipi 
realitzant inversions en actuacions més que necessàries, com l’esmentada, i  per no tenir 
més propietats municipals apuntalades o en mal estat, com la Cooperativa, el Sindicat. 
Millores a la via publica per fer-la més accessible i segura per a tothom o millorar la 
vigilància i la seguretat  al municipi.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8037.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8097.0



     

_____

17. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE EL COST DEL PANELL DE BENVINGUDA 
INSTAL·LAT A LA ROTONDA D’ENTRADA AL NUCLI URBÀ.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent: 
“Recollim la pregunta de veïns i veïnes que un cop han vist el panell instal·lat a l’entrada del 
municipi que dona només la benvinguda, i han traslladat a aquesta regidora. No entrem en 
les valoracions personals sobre la idoneïtat o no de la seva col·locació i contingut, tenim la 
nostra opinió com tothom, però sí ens interessa sigui resolta la pregunta dels veïns i veïnes 
de saber qui ha decidit la seva instal·lació (entenem vostès) i quin cost ha suposat la seva 
adquisició, col·locació i tindrà el seu manteniment.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8260.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8287.0

18. PREC DEL GRUP PSC PER FER UNA ACTUACIÓ A LA CARRETERA DE CORNELLÀ A 
FOGARS, ZONA DE L’ALZINAR, A FI DE PODER TALLAR LES MALES HERBES, 
ARBUSTS I FULLARACA QUE NO PERMETEN EL CORRECTE PAS PER LA VORERA 
DELS/LES VIANANTS.

La regidora Sra. Muñoz formula el prec següent: 
“La carretera de Cornellà a Fogars de Tordera, al seu pas per Arenys de Munt, és una zona 
de pas pels veïns i veïnes que hi resideixen però també per les persones que resideixen a 
zones més altes del municipi i persones que portes els/les seus fills i filles a l’escola Sobirans 
o acudeixen a domicilis i comerços de la zona alta de la riera o zona de Sobirans.
No obstant, tot i tenir voreres habilitades pel pas dels vianants aquests no hi poden passar 
amb condicions normals i ja no diem si portes un carret de nadó o vas en cadira de rodes 
donat que la fullaraca, herbes i arbusts envaeixen la vorera i els has d’anar sortejant 
contínuament, o inclús hi ha hagut vegades que els propis veïns i veïnes n’han tallat alguns 
per poder passar. 
Per aquest motiu i recollint la demanda de veïns i veïnes usuaris i usuàries de la citada zona 
que els hi demanem que facin una intervenció urgent a fi de netejar i habilitar aquestes 
voreres de forma plena tallant la fullaraca, arbusts i herbes que l’envaeixen així com en 
facin un manteniment per evitar aquesta situació que poden observar en les fotografies 
adjuntes.    
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8366.0



     

_____



     

_____

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, Sr. Castillo,  donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8431.0

19. PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde demanant si hi ha algun aclariment o reflexió sobre els punts 
anteriors.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8497.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré sobre el centre cívic, fent constar que estan totalment 
d’acord amb el centre cívic, però formen part d’una oposició que ha de fiscalitzar el que no 
està bé; també diu que no els han contestat el tema de l’assegurança, i també el Sr. Muns 
ha dit que és l’edifici més segur que tenim i això ho haurien de dir els tècnics, i pregunta 
per què no s’utilitza per més entitats:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8518.0

Intervenció del regidor Sr. Muns donant resposta a la regidora Sra. Moré pel que fa a l’ús 
del centre cívic per part de més entitats: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8614.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la regidora Sra. Moré sobre les assegurances i 
sobre obrir el centre cívic a més entitats:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8652.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz sobre la pregunta de les plaques solars a l’antic 
peatge i el seu impacte visual:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8765.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros donant resposta a la regidora Sra. Muñoz:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8854.0

Intervenció del Sr. Alcalde ampliant una mica més la resposta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=8948.0

Abandona la sessió, a les 16:30 h,  la regidora Sra. Muñoz.

Intervenció del regidor Sr. Artigas agraint el vot a favor de la moció per part de la regidora 
Sra. Serrat i les actuacions fetes, com la recuperació de l’aplec del Remei, i vol reflexionar 
sobre el centre cívic:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=9033.0



     

_____

Intervenció del Sr. Alcalde sobre municipalitzar serveis:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=9397.0

Intervenció del regidor Sr. Muns sobre municipalitzar:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=9543.0

Intervenció del Sr. Alcalde sobre les municipalitzacions:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=9727.0

Intervenció del regidor Sr. Artigas sobre les baixes laborals en determinats sectors de feina:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=9758.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant per finalitzat el Ple.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a8180879631e806019633bc6e800001?startAt=9815.0

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidència aixeca la sessió donant per 
acabada la mateixa, essent les setze hores i quaranta-quatre minuts, de la qual cosa, jo, la 
secretària, CERTIFICO.


